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Vragen van het lid Van Toorenburg
(CDA) aan de staatssecretaris van
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap,
mw. Dijksma, over het bericht dat de
controle op de crèche de groei niet
bijhoudt. (Ingezonden 22 januari
2010)

1
Bent u bekend met het artikel
«Controle op crèche houdt groei niet
bij»?1

2
Kunt u bevestigen dat door de groei
in de kinderopvang de controle en
handhaving op de kwaliteit van de
kinderopvang achter de feiten aan
loopt? Kunt u aangeven wat de
gevolgen van het gebrek aan
capaciteit zijn nu in 2010 de taak van
de GGD is uitgebreid door de
invoering van de nieuwe eisen voor
gastouderopvang? Welke
maatregelen neemt u om te zorgen
dat dit jaar geen
capaciteitsproblemen gaan ontstaan?

3
Kunt u aangeven wat de reden is dat
de GGD pas na een half jaar op
inspectiebezoek ging bij
kinderopvang Ukkeltje? Zijn er
richting de GGD in de tussentijd
signalen afgegeven door bijvoorbeeld
ouders over de wantoestanden bij de
opvang? Zo ja, waarom is dan niet
eerder opgetreden?

4
Kunt u aangeven wat de normale
gang van zaken is ten aanzien van de
inspectie van nieuwe opvanglocaties?
Is er een termijn waarbinnen deze
nieuwe locaties geïnspecteerd
moeten worden? Zo nee, deelt u de
mening dat nieuwe opvanglocaties
met voorrang geïnspecteerd moeten
worden?

5
Hoe vaak komt het voor dat
onaangekondigd wordt geïnspecteerd
door de GGD? Deelt u de mening dat
het zeer nuttig is onaangekondigde
inspecties te houden en noodzakelijk
om een onverbloemde kijk te krijgen
op de gebruikelijke gang van zaken
bij een kinderopvanglocatie?

6
Bent u van plan in overleg te treden
met de gemeenten om vaker
onaangekondigde inspecties te
houden? Zo nee, waarom niet?

1 Metro, 20 januari 2010.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Dijksma (Onderwijs, Cultuur en
Wetenschap) (ontvangen 22 februari
2010)

Op 22 januari 2010 heeft het Kamerlid
Van Toorenburg (CDA) mij
schriftelijke vragen gesteld over het
bericht in een krant dat de controle
op de crèche de groei niet bijhoudt.

Er bestaat een samenhang tussen de
antwoorden op deze vragen met de
uitkomsten van een binnenkort te
houden Bestuurlijk Overleg met de
VNG, GGD Nederland en de
Onderwijsinspectie. Daarom acht ik
het wenselijk om de antwoorden na
dit Bestuurlijke Overleg aan u te doen
toekomen.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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